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Jag tycker att lägerskolan varit lärorik och givande. Den fina naturen med sin rena fjälluft är en verklig 

kontrast mot Stockholmstrakten, och fjällvandringen gav både skön och nyttig rekreation kombinerat 

med motion, samt var mycket lärorika ur botanisk synpunkt. Det verkade som om de flesta i klassen 

uppskattade de SO-orienterade studiebesöken. I mitt fall tilldrog sig detta besök till Lundhags 

skoateljé, och lärde mig mycket om både skobranschen och om näringslivet i trakten.  

De olika SO-orienterade grupparbetena stimulerade intresset för naturen, och vid insamlingen av de 

olika fynden fick man ännu en skön vandring genom de olika vegetationszonerna. Taget tillsammans 

tycker jag att vistelsen i Högdalen var positiv och vill tacka lärarna. 
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